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V triedach prváčikov vládla pokojná 
atmosféra, ale bolo vidieť v detských očkách 
očakávanie. Akoby aj nie, keď mali dostať 
prvé vysvedčenie vo svojom živote. Bol to 
určite sviatok pre viac ako 600 žiakov na 
Základnej škole v Turzovke. Vysvedčenia. Nie 
všetci boli prekvapení zo svojich školských 
výsledkov, ale našli sa aj nespokojníci.  Určite 
najviac sa však tešilo 63 prváčikov. Ako vidieť 
aj na našich snímkach pani učiteľky Mgr. 
Jana Barancová a Mgr. Helena Heděncová ku 
každému žiačikovi mali osobitný prístup. Či 
už to bola Miriamka, Izabelka, Valika alebo 
Romanko, Timko, Viktorko, Adamko... Padli 
milé, potešujúce i povzbudivé slová. Je dobré 
povedať, že všetci prváčikovia boli snaživí. 
O to radostnejšie budú chvíle blížiacich sa 
prázdnin. 

Na prázdninové dni sa prvýkrát tešia aj prváčikovia

Pán primátor, čo bolo dôvodom na zvolanie 
poslancov na neplánované rokovanie?
V pondelok 6. februára sa uskutočnilo 
prvé neplánované rokovanie Mestského 
zastupiteľstva. Jediným a hlavným bodom 
rokovania bol  návrh na schválenie  
vybudovania objektu športovej haly 
v  Turzovke prostredníctvom výzvy 
Slovenského zväzu ľadového hokeja.
Výzva oslovuje desiatky obcí a miest 
Slovenska. Niektorí  primátori v rámci 
kompetencie podpísali žiadosť o projekt 
bez súhlasu poslancov. Vy ste konali inak. 
Prečo?
Počas osobnej návštevy SZĽH som predbežne 
deklaroval záujem mesta. Považoval som za 
potrebné, aby sme spoločne s poslancami 
rozhodli. Jednomyseľne sme prejavili záujem 
o snahu urýchliť proces zabezpečenia 
prípravy realizácie navrhovaného projektu. 
Zvažovali sme charakteristiku územia 

Neplánované rokovanie poslancov Mestského zastupiteľstva

a stavby. Taktiež i dispozičné riešenia haly, 
ktorá je navrhnutá v dvoch variantoch.
Čo má byť účelom stavby?
Zámerom je vybudovanie športovej haly 
s ihriskom s celoročnou prevádzkou a rozšíriť 
tak, školské a mimoškolské aktivity mládeže. 
V zimných mesiacoch bude objekt slúžiť pre 
potreby korčuľovania a hokeja.
Dobre a čo bude v lete?
V letných obdobiach jednoduchým 
rozpustením ľadovej plochy a bez ďalších 
komplikovaných úprav, je možné vytvoriť 
z hracej plochy ihrisko pre letné športy ( 
basketbal, pozemný hokej, hádzaná, tenis...). 
Hala je navrhnutá tak, že je v letných mesiacoch 
možné jednoduchým vysunutím časti fasády 
prepojiť interiér s exteriérom. Presvetlenie haly 
je riešené kombináciou umelého osvetlenia 
presklených plôch vo fasáde haly.
Teraz taká „nepodstatná“ otázka: a čo 
financovanie?

Veru, taká nepodstatná otázka (úsmev), 
ale v prípade nášho úspechu v súťaži veľmi 
potešujúca. Ak Mesto Turzovka poskytne 
vhodnú lokalitu, (pozemok v Závodí), 
zabezpečí technické podmienky a bude 
súhlasiť s prenájmom dotknutého územia 
na 40 rokov, ide o symbolickú cenu – 1 
Euro. Mesto sa však zaväzuje, že bude 
nápomocné pri realizácii diela a finančne 
podporí vybudovanie potrebných sieti a časti 
vonkajších doplnkových voľnočasových 
zariadení. 
Pekná perspektíva a čo ďalej?
Urobili sme prvý krok a prihlásili sme sa do 
súťaže, kde určite nebudeme sami. Určite 
však zaváži, že mesto Turzovka je centrom 
spádovej oblasti Horných Kysúc a podstatne 
sa rozširuje diapazon využitia športovej haly. 
Aby sme boli úspešní treba tých krokov 
urobiť podstatne viac a dúfam, že šťastie bude 
stáť na našej strane. 

Pred zasadnutím Mestského zastupiteľstva sa 
práca poslancov a členov komisií sústreďuje 
na prípravu a prerokovanie materiálov v 
odborných komisiách. Výstupy z komisií 
budú prerokované na zastupiteľstve v stredu 
22. februára 2017.

V pondelok 6. februára 2017 sa zišli členovia 
komisie mládeže, vzdelávania, športu a 
kultúry, ktorú odborne viedol Mgr. Rastislav 
Bakajsa. Prerokovali návrh novelizácie VZN 
o výške príspevku na čiastočnú úhradu 
nákladov v školách a školských zariadeniach 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Turzovka. 
Predložená bola výzva na predkladanie 
kandidátov na ocenenie mesta. Nasledovali 
informácie škôl, školských zariadení o 
navrhovaných investíciách potrebných na 
skvalitnenie ich činnosti. Veľká pozornosť bola 
venovaná výzve Slovenského zväzu ľadového 
hokeja na výstavbu športovej haly v spolupráci 
s mestskou samosprávou. Výzva bola súhlasne 
doporučená a prerokovaná na následnom 
neplánovanom prvom rokovaní mestského 
zastupiteľstva, zvolanom primátorom mesta. 
Návrh bol jednomyseľne schválený.

Bude v Turzovke nová športová hala?
Náš rozhovor s primátorom JUDr. Ľubomírom Golisom

Zaujímavý výlet do Česka
CVČ Turzovka organizuje počas jarných prázdnin rôzne podujatia. V stredu 1.3. 2017 ideme na plavecký výlet do Sepetnej. Odchod o 9.00 
hod príchod cca 13.30 hod. Každé dieťa od 6 rokov je vítané. Bližšie informácie poskytneme a prihlásiť sa môžete v CVČ Turzovka. 

Mgr. Miroslava Kapraľová 

Prišli televízne a rozhlasové štáby, novinári z 
agentúr a regionálnych médií, aby sa dozvedeli 
podrobnosti. Petícia je organizovaná a prebieha 
na území celých Kysúc aj Slovenska od februára 
2017. Petičný výbor tvoria primátori všetkých 
kysuckých miest, predsedovia združení 
miest a obcí za Horné a Dolné Kysuce, 
Združenie podnikateľov Kysúc a združenia 
zamestnancov. Petíciu podporil a podpísal aj 
predseda združenia Horných Kysúc a primátor 
Turzovky JUDr. Ľubomír Golis za prítomnosti 
primátora Kysuckého Nového Mesta Ing. Jana 
Hartla. Ide o neodkladné dostavanie diaľnice 
D3/E75 v celom úseku od Žiliny po hranice 
s Poľskom.

Potom o 13:00 hod. za asistencie polície bola 
na 15 minút uzatvorená premávka všetkých 
áut okrem sanitiek. Tento protest stoviek 
Kysučanov bol prejavom nespokojnosti s 

rozhodnutím vlády v dostavbe cesty, zas až 
v roku 2026.

Vyjadrili nádej, že protestom a výsledkom 
petície sa podarí upozorniť na dlhodobo 
odkladaný začiatok dostavby diaľnice na 
Kysuciach tak, aby práce na úseku začali 
počas volebného obdobia súčasnej vlády. Len 
za posledné dva roky došlo na tomto úseku 
k 182 dopravným nehodám pri ktorých bolo 
usmrtených 13 osôb, 22 osôb bolo ťažko 
zranených, 66 osôb bolo zranených ľahko.

Nový rok začal tiež veľmi tragicky. Pri nehode 
v januári boli usmrtené 3 osoby, 1 osoba bola 
zranená ťažko.

Občania majú možnosť podpisom podporiť 
dostavbu cesty pre všetkých Kysučanov na 
mestských a obecných úradoch.

Kysučania podporte podpisom petíciu za 
dostavbu diaľnice D3/E75 na našom území.   

Protest Kysučanov v Povine
Vo štvrtok 16. februára 2017 sa na poludnie konala na obecnom úrade v 
Povine veľká tlačovka pred prvým protestom na podporu petície za dostavbu 
diaľnice D3 na Kysuciach.

V utorok 7. februára 2017 sa zišli na 
zasadnutí členovia komisie finančnej a správy 
majetku mesta, ktorú s prehľadom viedla Ing. 
Jana Majtanová. Prerokovali zverenie majetku 
mesta do správy MŠ Šarky a do správy ZŠ 
Bukovina. Venovali sa aj výkupu zostatkových 
pozemkov nachádzajúcich sa pod stavbou 
prírodného amfiteátra. Doporučili odkúpenie 
pozemku pre účely zabezpečenia výstavby 
centra sociálnych služieb. Zaoberali sa 
zámerom mesta- budovanie cyklochodníka.

V stredu 8. februára2017 zasadali členovia 
komisie ŽP, dopravy, výstavby a územného 
plánu, kde fundovane predsedal Ing. Martin 
Mravec. Prerokovali prípravy zmeny a 
doplnku č.3 Územného plánu mesta Turzovka, 
možnosti výstavby športovej haly a odkúpenie 
pozemku pod miestnou komunikáciou na 
ulici Nádražná. Taktiež prerokovali zámer 
mesta – odkúpenie pozemku pre účely 
výstavby centra sociálnych služieb.

Na rokovaniach komisií bol prítomný aj 
primátor mesta JUDr. Ľubomír Golis, jeho 
zástupkyňa MUDr. Viera Belková a prednosta 
Ing. Marián Masnica.

Zasadali komisie Mestského zastupiteľstva
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Roland, všade sa hovorí, že na jar 
oblečieš dres Turzovky. Je na tom niečo 
pravda ? 

Áno je to pravda. Už len čakáme 
na papiere zo zahraničia a podobné 
formality.

Čo ťa viedlo k tomuto rozhodnutiu ? 
Predsa len, nelákala ťa ešte vyššia súťaž ? 

Narodila sa mi dcérka a preto chcem 
s rodinou tráviť čo najviac času. Na druhej 
strane ma k tomuto rozhodnutiu doviedlo 
aj to, že sme v Turzovke poskladali 
veľmi dobrú partiu chalanov a dali sme 
si dlhodobý cieľ zvýšiť ligovú súťaž 
v našom meste a preto by som rád v tomto 
pomohol. 

Určite by som si chcel ešte raz zahrať 
našu najvyššiu súťaž, ale momentálne ma 
Aďo Guľa neoslovil. (Smiech)

Ako by si zhodnotil jesennú časť 
sezóny ? 

Jesenná časť nebola dobrá. Veľa zápasov 
sme si pokazili sami. Po celú sezónu nás 
trápila koncovka a najviac ma mrzia straty 
bodov z domáceho ihriska.

Ako vyzerá zimná príprava u mužov ?

Rozhovor s trénerom mužov  
Rolandom Šmahajčíkom

Z i m n ú  p r í p r a v u  s m e  z a č a l i 
v polovici januára a trénujeme 3-4x 
do týždňa. Momentálne sa sústredíme 
najviac na kondíciu a silu. Absolvovali 
sme aj 3 dňové sústredenie v Tatrách, 
na ktorom sme mali  k  dispozíci i 
výborné podmienky na trénovanie. 
Máme na pláne prípravné zápasy 
a súperov z 5.ligy, tak pevne verím, 
že nám nastavia zrkadlo, ukážu nám 
na čom sme a dobre nás pripravia na 
štart do súťaže.

Nastali od jesene nejaké zmeny v kádri? 
Ako vidíš jarnú časť sezóny ? 

Za dôležité považujem, že sme sa 
dohodli na ďalšej spolupráci s našimi 
odchovancami Filipom Letavayom a 
Mišom Pavlíkom. Náš dres by mal od 
jari obliekať ešte jeden talentovaný 
odchovanec, ale jeho meno si ešte necháme 
pre seba. Verím, že chalanom to nebudem 
kaziť ani ja.

Na druhej strane sme mali aj odchody: 
Dušan Drabina sa vracia do Dolnej Bečvy, 
Ján Šteiniger a Marek Poláček idú do 
susednej Korne.

V piatok, 27.1.2017, sme nasadli zavčas 
ráno do autobusu a prvou našou zastávkou 
bol Starý Smokovec vo Vysokých Tatrách. 
Nedá sa slovami opísať, akým úžasným 
počasím nás toto tatranské mestečko privítalo. 
Počasie bolo tak nádherné, že sme voľným 
okom mali možnosť vidieť astronomické 
a meteorologické   observatórium na 
Skalnatom plese v nadmorskej  výške 1 783 
m.n.m.

 Vyviezli sme sa na Hrebienok, tí zdatnejší 
zvolili cestu pešo .Tam  sme mali  možnosť 
prezrieť si úžasné diela majstrov sochárov, 
ktorí tam vytvorili v rámci súťaže Tatry 
Ice Master 2017 ľadové sochy neskutočne 
úchvatných tvarov.

V rámci prechádzky a v rámci voľného času 
si účastníci zájazdu mohli dopriať prechádzku 
na Rainerovu chatu - Rainerku, známu útulňu 
vo Vysokých Tatrách. Tatry sa nám skutočne 
odvďačili za návštevu krásnym počasím 
a prekrásnymi výhľadmi do širokánskeho 
okolia.

Program zájazdu pokračoval návštevou 
Žakoviec, malej dedinky, kde pôsobí 
charizmatický pán farár Marián Kuffa. Privítal 
nás jeho asistent, ktorému všetci   hovoria  

Dámsky klub vo Vysokých Tatrách
Po krátkej pauze uskutočnilo občianske združenie Dámsky klub 
so sídlom v Turzovke ďalší zo svojich zaujímavých zájazdov. 
Cieľom boli Vysoké Tatry a okolie.

„sekretárka“. Oboznámil nás s chodom 
zariadenia, kde bývajú a pracujú ľudia 
s rôznymi životnými osudmi. Títo ľudia 
mali však veľké šťastie, pretože ich pod svoju 
strechu prijal bývať pán farár Kuffa.  V tomto 
zariadení si vďaka tomuto úžasnému človeku 
ľudia uvedomujú svoju skutočnú hodnotu, 
skoro vždy odchádzajú odtiaľto s nádejou na 
začatie svojho nového života. Boli sme užasnutí 
neskutočne záslužnou prácou s ľuďmi, ktorí sa 
ocitli na pokraji spoločnosti. Na naše veľké 
a veľmi príjemné prekvapenie zavítal medzi 
nás samotný pán farár Kuffa. Neskutočne 
charizmatický, pracovitý, disciplinovaný, 
príjemný a dobrý človek prišiel medzi nás od 
práce s chlapcami v dedine a v montérkach. 
O Mariánovi Kuffovi sa hovorí: „Je to matka 
Tereza v nohaviciach. Jazdíme k nemu 
učiť sa a inšpirovať, čerpať odvahu a 
schopnosť zmysluplne žiť.“ Rozprával 
tak pútavo, pravdivo a bezprostredne, že 
sme besedu s ním  veľmi ťažko ukončievali. 
Avšak náš program ešte pokračoval, museli 
sme sa rozlúčiť, odovzdali sme obyvateľom 
Inštitútu Krista Veľkňaza zbierku šatstva, 
spolu s finančným príspevkom   a pokračovali 
sme smerom do dedinky Vrbov.

V dedinke Vrbov pri Kežmarku sa 
nachádza  termálne kúpalisko s pravou 
geotermálnou vodou, ktorá je považovaná 
za jednu z najlepších minerálnych vôd 
v strednej Európe a obsahuje množstvo 
dôležitých látok, potrebných pre ľudský 
organizmus.

Geotermálna voda, ktorou sú bazény 
napustené, vyviera z hĺbky vyše 2000 m 
a obsahuje minerály priaznivo  pôsobiace   na 
pohybový a dýchací systém, nervovú sústavu, 
kožu a srdcovo – cievne ústrojenstvo. Teplota 
vyvierajúcej vody dosahuje 59 °C. V bazénoch 
sa udržiava teplota od 26 ° C – 38 ° C. Stuhnuté 
svalstvo je možné si uvoľniť pomocou trysiek 
s prúdmi tečúcej vody. Toto kúpalisko veľmi 
často  navštevujú športovci, ktorí si potrebujú 
oddýchnuť a zregenerovať sily po výdatnej 
lyžovačke či turistike.  K nádhernému pôžitku 
z kúpania prispel aj pôsobivý pohľad na 
panorámu Vysokých Tatier.

Počasie nám skutočne veľmi prialo, celý 
deň bola obloha azúrovo čistá. A vyzeralo 
to, akoby  sa nechcelo prírode  v ten deň 
ísť spať. Ale všetko má svoj koniec, aj náš 
skvelý zájazd sa ukončil. Po ceste domov sme 
spoločne v autobuse plánovali ďalšie akcie, 
ktoré nám, pevne verím, dopadnú tak výborne 
ako tento výlet.

PaedDr.Eleonóra Nekorancová
predsedníčka OZ Dámsky klub

Základnú umeleckú školu v Turzovke – 
výtvarný odbor navštevujú deti rôznych 
vekových kategóri i .  Mladšie  det i  tu 
trávia voľný čas tvorením výtvarných 
prác zaujímavými technikami. Staršie 
sa pripravujú na talentové skúšky a to 
na stredné a vysoké školy s výtvarným 
zameraním. V roku 1989 začala učiť 
výtvarný odbor jedna učiteľka, dnes už 
vyučujú tri učiteľky: Eva Stuchlíková, Dis, 
Eva Marcová, Dis, Alžbeta Slezáková, Dis. 
ZUŠ – výtvarný odbor navštevuje 150 žiakov. 
Zúčastnili sa množstva výstav a zapojili sa do 
rôznych súťaži, na ktorých získali ocenenia. 

Posila vo futbalovom družstve
Príjemný
plesový
zážitok
V  s o b o t u  4 .  f e b r u á r a  2 0 1 7 
s a  v  pr ie s toro ch  Ku ltúr neho  
a spoločenského strediska Turzovka 
konal  XVII. Reprezentačný ples 
mesta Turzovka. V úvode, primátor 
mesta Turzovky JUDr. Ľubomír 
Golis, všetkých hostí srdečne privítal 
a poprial príjemnú zábavu. Do tanca 
hrala hudobná skupina SYSTEM TWO, 
ktorá sa o výbornú náladu starala do 
skorých ranných hodín. Prijemnú 
atmosféru spestrili heligonkári  
Pavol  Kopas  a  Mi loš  Mariak. 
Pre hostí bola pripravená večera, 
široká paleta chutných ochutnávok 
v podobe švédskeho stolovania 
a nechýbala ani kulinárska špecialita. 
Pochutiny pripravila reštaurácia 
PIZZA VICTÓRIA . Touto cestou 
sa chceme poďakovať všetkým, ktorí 
akokoľvek prispeli k dobrej atmosfére 
plesu aj za pekné a hodnotné ceny do 
tomboly. 

Vychovávajú budúcich výtvarníkov
a vysokých škôl, kde sa všetkým uchádzačom 
mimoriadne darí.

Žiaci vo svojich dielach uplatňujú techniky 
kresby, maľby, grafiky, koláže, frontáže, 
asambláže, enkaustiky, macramé, fusingu 
a taktiež kombinované techniky. Venujú sa aj 
odevnému dizajnu a výrobe šperkov. 

 Hlavnou úlohou výtvarného odboru 
je naďalej rozvíjanie rozumovej, mravnej 
a estetickej výchovy žiakov, pri ktorých 
pedagógovia vychádzajú z učebných plánov 
a osnov MŠ SR. 

Mgr. Dagmar  Labáková
Riaditeľka ZUŠ Turzovka

Spoločenská kronika
December 2016

VITAJ DIEŤA
Marek Striček 
Matej Bohdaň

Jakub Lisko
Matej Holaza

Martin Baranek
Lea Madajová

MANžELsTVO UZATVORILI 
Peter Karas- Tatiana Sojková

NAVžDy Nás OPUsTILI 
Maroš Dostal 25 rokov

Pavol Michalisko 69 rokov
Jozef Šutarík 62 rokov

Pavol Kajánek 35 rokov
Jozef Šutarík 63 rokov 

Anna Kašíková 84 rokov
Jozef Salaj 51 rokov

Anna Bielská 81 rokov
Anna Cvinčeková 71 rokov

November 2016
VITAJ DIEŤA
David Ulčák

Alexander Žák 
Tomáš Machovčák 

Damián Bitala
Terézia Lieskovanová 

Matej Hruška
Alžbeta Sabelová

Šarlota Bogdánová

NAVžDy Nás OPUsTILI 
Mária Buchtíková 83 rokov
Anna Bačkorová 96 rokov

Ján Bosák 64 rokov 
Pavol Nekoranec 51 rokov
Mária Šebestová 84 rokov

Ľudmila Baričáková 61 rokov
Mária Sadleková 90 rokov 

Ťažký sneh robil šarapatu
Tohtoročná zima sa zrejme snaží dobehnúť čo za predchádzajúce roky zameškala. 
Od začiatku nového roka nás trápi silnými mrazmi  a aj snehová prikrývka dosahuje 
niekoľko desiatok centimetrov. V uplynulých dňoch nastal odmäk a pripadol aj ťažký 
mokrý sneh. Vzniklo nebezpečenstvo, že niektoré silne zaťažené strehy môžu pod týmto 
náporom skolabovať, prípadne môžu vzniknúť škody zatečením do budov. Samospráva 
v spolupráci so správcom cintorína v snahe predísť takýmto škodám v piatok 3. februára 
odstraňovala ťažký sneh zo strechy na Dome smútku.

Medzi najvýznamnejšie 
úspechy patrí aj účasť 
na celoslovenskej súťaži 
výtvarného odboru, na 
ktorej kolektív žiakov 
získal jednu z hlavných 
cien.  V súťaži regiónov 
Žilina, Kysuce, Trenčín 
naši žiaci získali cenu 
za techniku- enkaustika. 
Pedagógovia pripravujú 
každoročne žiakov na 
ta lentové  skúšky  na 
š t ú d i u m  s t r e d n ý c h 


